
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  12 lipca 2024 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

Dotyczy: miejskich działek na Azorach 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w trakcie dyżuru radnego zostałem poinformowany o działaniach podejmowanych 
przez władze miasta w okolicy Azorów w pobliżu połączenia ul. Marii Jaremy i ul. 
Czerwieńskiego. Znajdują się tam garaże dzierżawione od miasta. Tymczasem 
mieszkańcy informują, iż sąsiednie działki zostały przez Gminę Miejską Kraków 
sprzedane, a gdy oni o taką możliwość wnioskowali w przeszłości, to odpowiedzi były 
odmowne z racji obecności na działce ważnych elementów systemu wodno-
kanalizacyjnego. Proszę o wyjaśnienie tej sytuacji, a w szczególności proszę o 
odpowiedź na pytania: 
 

1. Czy doszło w ostatnich latach do sprzedaży jakichkolwiek nieruchomości 
gminnych w okolicy? Jeśli tak, to których i na jakich warunkach? 

2. Czy prowadzone są obecnie jakiekolwiek prace związane z zamiarem 
sprzedaży/dzierżawy nieruchomości w najbliższej okolicy? 

3. Jaka ma być przyszłość nieruchomości gminnych zlokalizowanych w rejonie 
połączenia ul. Jaremy i ul. Czerwieńskiego? Mieszkańcy zwracają bowiem uwagę 
na brak w sąsiedztwie miejsc do parkowania, dlatego garaże są dla nich jedyną 
alternatywą. 

 
 
     Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


